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Förvaltningens förslag till beslut 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 

 

 

   

Anders Carstorp  Kersti Tagesson 

Stadsdelsdirektör  Avdelningschef  

   

 

Sammanfattning 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har tagit emot ett 

medborgarförslag om att uppföra en ramp för barnvagnar vid 

trapporna för att komma mellan Tavelsjövägen och Siljansvägen i 

Årsta. För närvarande pågår detaljplanearbete för grönområdet som 

ligger sydöst om Siljansvägen som ska möjliggöra uppförandet av 

fyra flerbostadshus.  

 

Förvaltningen ställer sig positiv till att någon form av 

barnvagnsramp anläggs enligt förslaget men kan inte göra en 

investering på platsen förrän det pågående exploateringsprojektet 

avslutats vilket beräknas ske år 2022. Förvaltningen vidarebefordrar 

förslaget till exploateringskontoret och stadsbyggnadskontoret som 

ansvarar för exploatering av allmänplatsmark och detaljplanering av 

området.  

Bakgrund/Ärendet 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har tagit emot ett 

medborgarförslag om att uppföra en ramp för barnvagnar vid 

trapporna för att komma mellan Tavelsjövägen och Siljansvägen i 

Årsta.  
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För närvarande pågår detaljplanearbete för grönområdet som ligger 

sydöst om Siljansvägen som ska möjliggöra uppförandet av fyra 

flerbostadshus. Parkvägen som löper mellan Siljansvägen och 

Tavelsjövägen kommer sannolikt att dras om och få ny sträckning i 

och med detta. 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av avdelningen för utveckling, lokaler och 

stadsmiljö. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Förvaltningen ställer sig positiv till att någon form av 

barnvagnsramp anläggs enligt förslaget men kan inte göra en 

investering på platsen förrän det pågående exploateringsprojektet 

avslutats. Förvaltningen vidarebefordrar förslaget till 

exploateringskontoret och stadsbyggnadskontoret som ansvarar för 

exploatering av allmänplatsmark och detaljplanering av området.  


